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5.1.20 @minvws.ni];[INENEXED)IREEETI @ min vws nl];To:

(BE) EE @minvws.nl
Cc:

From:

Sent: Thur 8/26/2021 7:33:04 AM

Subject: RE: input voor het AC

Received: Thur 8/26/2021 7:33:05 AM

@minvws.nl]

Toevoegingen nog

-  Afhandeling Mediq, veel onduidelijk nog, potentieel risico van 8.1.1c

-  Gehoord van ADR: veel inhuur/ opdrachten verkeerd aanbesteed, van kleinere omvang maar telt toch op

-  Buiten het programma om heb je dan nog de lopende staatssteun onrechtmatigheden, omvang ken ik niet maar komt er

oak bij.

En ja, mogelijk is er e.e.a. te repareren maar dat kan een forse inzet vragen, van ons maar ook van de partij waar we mee samen

werken. Capaciteit is daarin op dit moment een (potentiele) bottleneck.

Verzonden: donderdag 26 augustus 2021 09:13

Ee ) SEE @ minvws.ni>JE EER mins. IE
ERED) 4 SHEER @ minvws.nl>

5.1.2e )JER @minvws.nl>

Onderwerp: RE: input voor het AC

5120 Rl verschilende ‘stromen’ gezien, zie je grofweg het volgende: EER aan!

GGDGHOR: meervoudige problematiek; aanbesteding, prestatieverklaringen, CORON-IT (!). Zal (grotendeels) onrechtmatig worden,

wel nog nader factuurcontrole mogelijk

Vaccins: aanbesteding geen issue, wel PV —facturen bij de juiste leveringen. Kan hersteld worden

Laboratoria: hoogvolumelabs onder (grote) spoed ingezet, contracten te laat verlengd. PV —hoe stel je aantallen vast, rol CORON-

iT?

Testen: verschillende issues als aanbesteding en PV bij SON en open house constructies, DVO'’s niet afdoende

Zelftesten: aanbestedingen

Aanbestedingsproblematiek is in principe niet te repareren, in geval van ‘grijs’ gebied kun je wel de discussie aangaan.

Het is voor ons lastig aan de onrechtmatigheden/niet-getrouw beeld een geldswaarde te verbinden, wel dat dit
‘

aanzienlijk’ zal

zijn.

Groet,
5.1.2e

Verzonden: woensdag 25 augustus 2021 21:10

@minvws.nl>; . @minvws.nl>

@Dminvws.nl>;

Onderwerp: RE: input voor het AC

Ik vind dit wel een spannende input: rekening houden met aanzienlijke onrechtmatigheden over 2021. Van al die contracten,
verwachten we dat er weinig meer te repareren valt c.q. dat deze cf regelgeving zijn gegaan? Wat dat loopt in de miljarden

Verzonden: woensdag 25 augustus 2021 13:24

) < minvws.nl>

Onderwerp: input voor het AC

BES: ik hebben even nagedacht wat vanuit onze werkzaamheden nu belangrijk is om aan het AC te melden. Daar is
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onderstaande tekst uit gekomen. Wij hopen dat jullie dit een plek kunnen geven in het voortgangsbericht aan het AC. Als er op

onderdelen nog verduidelijking nodig is dan kunnenfEEREIN en ik dit natuurlijk verstrekken.

FEZ is begonnen met de controle van de grote verplichtingen die dit jaar aangegaan zijn voor het vaccineren, testen (o0.a. SON en

open house regelingen), laboratoria, GGD GHOR en de afwikkeling van LCH/Mediq. Deze controle zit nog in de beginfase,

desondanks kunnen we nu al wel zeggen dat er rekening gehouden moet worden met aanzienlijke onrechtmatigheden over 2021.

In onze controle trekken we deels samen op met de ADR en ook bij hen zijn de eerste beelden niet bemoedigend. We kijken nog

samen met de directies naar mogelijkheden om fouten en onzekerheden te herstellen maar de verwachting daarvan moet niet te

hoog zijn.

Positieve ontwikkelingen voor 2021 zijn de ingezette verbeteringen bij de inrichting van de financiéle administratie en het

aanscherpen van inkoopprocedures en interne richtlijnen. Dit zal naar alle waarschijnlijkheid dit jaar zijn vruchten gaan afwerpen

bij het opstellen van de jaarrekening. Ook zijn met de extra bezetting bij FEZ en de beleidsdirecties de controlemogelijkheden

uitgebreid. Gezien de omvang en complexiteit van de coronaverplichtingen en —uitgaven in 2021 verwachten wij wel dat een

(tijdelijke) uitbreiding van deze capaciteit verder noodzakelijk is. Hierover zullen wij op (zeer) korte termijn nader inzicht in geven.

De mogelijke onrechtmatigheden die we zien beperken zich overigens niet alleen tot het eerste halfjaar. Ook verplichtingen die

verlengd zijn voor de tweede helft van dit jaar hebben risice’s in zich dat deze niet rechtmatig zullen zijn. O.a. het nog niet op orde

hebben van het Coron-IT systeem, nog steeds (ten onrechte?) een beroep op dwingende spoed en onduidelijkheid in de

prestatieafspraken zijn risico’s die ook in de lopende overeenkomsten nog actueel zijn. In dat opzicht willen we dit moment ook

gebruiken om de blik al even op 2022 te richten. De meeste overeenkomsten lopen dit jaar af. Hoe de coronapandemie zich

ontwikkelt weten we niet maar er dient nu wel nagedacht te worden over wat er in 2022 nodig is en hoe VWS dit gaat organiseren.

Het continueren van huidige overeenkomsten geeft een groot risico op voortzetting van onrechtmatig handelen.

Met

SEE
ke groet,

Ministerie VWS

Directie FEZ, afdeling Budgettaire Zaken

IE


